

REFERAT STYREMØTE 06/25 MANDAG 26.05.25 kl 1900 – 2100 på FALKHEIMEN

Sak 07.25

Rapport fra gruppene:

- LAM

Nye tilskuddsordninger fra juni.

Det kommer ekstramidler fra KUD. Dette er beregnet for barn og unge som har økonomiske utfordringer. Dette i juni.

- Treningstider inne og ute

Frist for å søke om treningstider gikk ut 01.05.25. Sven-Erik informerer om prosess videre.

Kommunen holder på å se på søknader. Det er håp om at utkastet er ferdig i løpet av neste uke. Gruppen i HIR blir så kaldt inn til møte for å se gjennom forslaget.

Når dette er ferdig, vil kommunen sende det ut og gi 1 uke klage frist.

- Anlegg generelt

Marius L, Martin og Arnt stiller på møte i Sandefjord ang granulat som arrangeres av NFF, Vestfold.

Kommunen har nå på fredag 23.05.25 lagt ut anbud for kunstgress bytte i Kaldhallen på Nykirke. Frist for å svare opp dette er 11.06.25.

- Driftsavtale

Ikke noe nytt.

- Web

Marius B er nå kommet inn for å kunne redigere på vår nettside.

Sak 08.25

Betalingssatser for leie av anlegg i Horten kommune.

Horten kommune kaller inn Marius L, Marius B og Line til et møte for å gå igjennom fakturaer som Horten kommune har sendt ut i 2024. Møtet vil finne sted før sommeren. Og saken kommer opp til HIR etter sommeren.

Sak 09.25

Medlemsregistrering, info fra Line etter møte i Porsgrunn med VTIK.

Det er nå sendt ut x antall mailer fra VTIK/NIF ang viktigheten av at lag og foreninger bruker systemer som er linket opp mot Klubb admin og min idrett. Godkjent av NIF.

Vi lufter om lag og foreninger kan være interessert i felles kurs/info møte ang denne saken.

Marius snakker med Erik ang å lage en sak om dette på vår nett side.

Sak 10.25

Medlem for klubber og Idrettsråd er mulig i Abelia.no/idrett. Er dette noe for oss? Jeg har ikke rukket og sett på alt rundt dette. Men vil gjerne lufte det og høre om det er noen klubber som er medlemmer.

Klubber som har faste ansatte, bør gå inn på abelia.no/idrett og vurdere å melde seg inn her.

Sak 11.25

Horten kommune sender ut sakspapirer ang prioriterings liste for innspill på handlingsplan.

Vi får orientering om dette på neste møte.

NESTE MØTE BLIR 18.06.25 KL 1800 – 2100

OBS : MØTE BLIR PÅ HAC, MØTEROMMET TIL SVEN-ERIK. TA SYKKELN, SÅ GÅR VI EN TUR BORT PÅ REDNINGA OG SPISER ETTERPÅ.